
 

        

Protokół nr VIII/2024 

z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju 

z dnia 23 października 2024 r. 

 

Część I. 

1. Sprawy proceduralne 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 16:00, zakończono o godz. 19:07.  

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój (nr 26). 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Lądka-Zdroju Sebastian Łukasiewicz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał mieszkańców, radnych, Burmistrza Lądka-Zdroju,  

zaproszonych gości oraz wszystkich pozostałych przybyłych na sesję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Na sali obrad obecnych 15 radnych; nieobecni: brak.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że sesja nadzwyczajna została zwołana na 

wniosek grupy radnych. 

 

Ogłoszony porządek obrad:   

1. Rozpatrzenie projektu i podjęcie stanowiska w sprawie usuwania skutków powodzi na 

terenie Gminy Lądek-Zdrój.  

2. Rozpatrzenie projektu i podjęcie rezolucji w sprawie udzielania ulg w zapłacie podatku od 

nieruchomości osobom dotkniętym skutkami powodzi we wrześniu 2024 r.  

3. Oświadczenia, wnioski radnych.  

4. Zamknięcie obrad.     

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

Część II.  

Przewodniczący Rady Miejskiej oddał głos Zastępcy Dyrektora ds. lecznictwa w 23WSZUR 

w Lądku-Zdroju. Pani Doktor Łukowicz omówiła sytuację Szpitala w związku z powodzią oraz 

formy pomocy dla poszkodowanych mieszkańców. Na zakończenie zwróciła się do władz 

Gminy o pomoc w alokacji powodzian, aby Szpital mógł wznowić działalność i realizować 

kontrakt z NFZ.  

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

1. Przystąpiono do rozpatrzenia projektu stanowiska w sprawie usuwania skutków 

powodzi na terenie Gminy Lądek-Zdrój.  



 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej i odczytał treść stanowiska Rady Miejskiej Lądka-

Zdroju w sprawie usuwania skutków powodzi na terenie Gminy Lądek-Zdrój. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  otworzył dyskusję na ten temat.  

Głos zabrał Burmistrz Lądka-Zdroju, który omówił sytuację Gminy w związku z powodzią. W 

swojej wypowiedzi Pan Burmistrz zwrócił uwagę na dobrą współpracę z rządzącymi w zakresie 

usuwania skutków powodzi. Podziękował wszystkim, którzy zaangażowali się w pomoc 

poszkodowanym mieszkańcom.  

Przewodniczący Rady przyłączył się do tych podziękowań i zwrócił się do parlamentarzystów 

obecnych na sali obrad, aby byli ambasadorami naszej Gminy w sejmie i senacie.  

Rozpoczęła się dyskusja w sprawie usuwania skutków powodzi na terenie Gminy Lądek-Zdrój 

oraz w sprawie potrzeb mieszkańców, którzy ucierpieli podczas powodzi.  

W dyskusji głos zabrali zaproszeni goście w następującej kolejności: Poseł Ireneusz Zyska, 

Poseł Marek Chmielewski, Pełnomocnik Wojewody ds. usuwania skutków powodzi, Senator 

Aleksander Szwed.  

 

W dyskusji głos zabierali również radni, przedstawiciel Ochotniczej Straży Pożarnej w Lądku-

Zdroju, Przewodniczący Rady Powiatu Pan Zbigniew Łopusiewicz, wolontariusze oraz 

mieszkańcy obecni na sali.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

Salę obrad opuściła Radna Magdalena Podyma. Na sali obecnych 14 radnych.  

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak, 

który poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt stanowiska.  

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem stanowiska, w głosowaniu imiennym wzięło udział 

14 radnych; 14 głosów „za” - jednogłośnie.  

Rada Miejska Lądka-Zdroju przyjęła Stanowisko nr VIII/2/2024 w sprawie usuwania skutków 

powodzi na terenie Gminy Lądek-Zdrój, które stanowi załącznik do protokołu z sesji.   

 

2. Przystąpiono do rozpatrzenia projektu rezolucji w sprawie udzielania ulg w zapłacie 

podatku od nieruchomości osobom dotkniętym skutkami powodzi we wrześniu 2024 r.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej i odczytał treść rezolucji Rady Miejskiej Lądka w 

sprawie udzielania ulg w zapłacie podatku od nieruchomości osobom dotkniętym skutkami 

powodzi we wrześniu 2024 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poprosił o zabranie głosu Burmistrza Lądka-Zdroju, który 

pozytywnie odniósł się do propozycji zawartych w rezolucji.  

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji ds. Gospodarczych Pan Przemysław Marciniak, 

który poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt rezolucji.  

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem rezolucji, w głosowaniu imiennym wzięło udział 

14 radnych; 14 głosów „za” - jednogłośnie.  



 

Rada Miejska Lądka-Zdroju przyjęła Rezolucję nr VIII/1/2024 w sprawie udzielania ulg w 

zapłacie podatku od nieruchomości osobom dotkniętym skutkami powodzi we wrześniu 2024 

r., która stanowi załącznik do protokołu z sesji.   

 

3. Oświadczenia, wnioski radnych. 

 

Głos zabrał Radny Krystian Takuridis, który poruszył następujące kwestie: remont Szkoły 

Podstawowej nr 1; sprzątanie po powodzi na placu zabaw; ilość nierozpatrzonych wniosków  

 o zasiłki dla powodzian.   

 

Głos zabrała Radna Barbara Szajnocha, która zapytała o termin rozpatrzenia wniosków   

o 100 tys. i 200 tys. dla mieszkańców, którzy ponieśli straty w powodzi.  

 

Głos zabrała Radna Dorota Urbańczyk, która zapytała o organizację pracy szkoły od 

listopada w związku z powrotem dzieci do nauki.  

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Grzegorz Weber, który zgłosił problem z dostępem 

do fachowców przy usuwaniu awarii po powodzi.  

 

Głos zabrał Radny Grzegorz Marszałek, który poruszył temat przekazywania powodzianom 

sprzętu AGD.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił również głosu Pani Ewie Zadorze, która poruszyła 

temat ochrony zabytków na obszarach dotkniętych powodzią.  

 

Szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu. 

 

4. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Sebastian 

Łukasiewicz zakończył obrady nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju. 

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.        

 

 

 

Protokołowała:   

Emilia Pilarska 

         (-) 

 

  

 

 

 

 

 



 

 

 

 

   

Dodatkowe załączniki do protokołu: 

1. Ogłoszenie o zwołaniu nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu  

23-10-2024 r. (porządek obrad). 

2. Lista obecności na nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu 23-10-2024 r. 

3. Lista imienna głosowań podczas nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju w dniu  

23 października 2024 r. 


